



GL Skydebane Øst-karréen
www.din-gaard.dk

Referat af gårdlaugsmøde tirsdag den 17. februar 2026

Deltagere: Karen, Rasmus, Bodil, Kathe, Ida, Alice og Merete

1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt.

2. Regnskab og timeregnskab v/Rasmus - herunder bl.a. opfølgning på tilskud fra KK og færdiggørelse af Halloweenregnskab

Vi mangler at få tilskud/refusion fra KK fra 4. kvartal. Der er blevet rykket.

Vi skal være opmærksom på Fritvalgsordningen for gartnerteamet. Dette skal der budgetteres med i fremtiden.

Halloween er afregnet.

3. Ny mailudbyder one.com – kort forklaring om muligheder

Vi har fået ny mailudbyder og Rasmus står for at administrere "kontoen".

4. Gartnerteamet - Siden sidst og fremadrettet v/Bodil

Intet nyt fra Bodil.

Karen orienterede om at der har været lidt problemer med afhentning af affald i skraldeskuret ved Istedgade, da der ikke var ryddet for sne i uge 7. Dette er der taget hånd om og skuret ser fint ud igen. Vi skal dog henstille til, at der ikke sættes flasker, farligt affald og større ting i skuret. Flasker kan fx afleveres i containeren ved Skydebanegade/Sdr. Boulevard. Farligt affald og større ting, skal i skraldeskuret i sydenden af gården.

5. Information gård/Løbende vedligehold

(a) Opfølgning på affaldsskure

Alice har igen været i kontakt med KK og alt ser ud til at være OK.

(b) Opfølgning vedr. udkast til skrivelse til foreningsbestyrelser om løse dyr i gården (Alice)

Alice har sendt meddelelse ud om regler for løse dyr i gården. Gårdlauget anbefaler at foreningerne kan indarbejde teksten i deres vedtægter her op til generalforsamlingerne. Også vigtigt at foreningerne orienterer nye beboere om reglerne.

(c) Gartnerteamets ønsker for foråret 2026

Der skal indkøbes ny græsslåmaskine. Judith bedes til næste møde have ønsker og priser med, så vi kan tage en endelig beslutning om køb. Karen aftaler m Judith.

Gartnerteamet har ønsket flere batterier til deres elektriske arbejdsredskaber. Der blev givet OK til indkøb, men gårdlauget ser gerne, at hvis der på et tidspunkt skal indkøbes nye redskaber, så skal det være af samme mærke, så batterierne kan bruges til flere redskaber/maskiner.

Gartnerteamet har et ønske om at der bliver lejet en flismaskine. Dette blev drøftet på mødet. Det er iht. KK's hjemmeside måske muligt at bestille opsætning af en haveaffaldscontainer og afhentning af denne, og det vil gårdlauget gerne forsøge sig med i første omgang. Gårdlauget beder Judith som affaldsansvarlig i gården om at undersøge arbejdsgangen for dette, når hun kommer hjem fra ferie. Karen aftaler med Judith.

(d) Evt. snerydning under gartnerteamets ferie i perioden 9/2-2/3

Morten fra Skydebanen er opmærksom på dette under gartnerteamets ferie. Det er vi meget glade for.

6. Biodiversitetspulje KK - <https://biodiversitet.kk.dk/soeg-puljen-til-biodiversitet> (grønne tage)

Alice kontakter Toloni for at se, om vi kan få en pris på et grønt tag på cykelskur med hjemmehørende arter. Det skal undersøges om konstruktionerne kan holde til den store vægt fra evt. grønne tage. Alice sørger for at give Toloni diverse mål fra tidligere ansøgning til KK.

7. Generalforsamling 2026, herunder dato, forslag til budget og valg til generalforsamling 2026

Datoen er sat til den 20. april kl. 18.00 i Vesterbos lokaler og Helle Toft deltager fra Toft Administration.

Rasmus opdaterer budget for 2026 og femårsplanen til næste møde, så vi kan godkende og sende det til Toft Administration lige efter næste gårdlaugsmøde. Toft Administration skal maile indkaldelse, regnskab og budget ud til alle foreninger senest 4 uger før generalforsamlingen (23/3). Karen tager fat i Helle fra Toft så vi er sikre på, at der bliver sendt ud rettidigt. Evt. forslag fra bestyrelserne i de forskellige foreninger skal være sendt til Toft Administration senest 14 dage inden generalforsamlingen.

Karen kontakter HM Byg vedr. småreparationer på scenen, da vi gerne skal have det med i budgettet for 2026.

Rasmus, Karen, Bodil og Kathe er på valg. Rasmus og Karen genopstiller. Bodil og Kathe melder tilbage. Hvis de ikke ønsker at genopstille, er det vigtigt, at de selv tager fat i Skydebanen så der kan findes repræsentanter der kan vælges ind i bestyrelsen til generalforsamlingen.

8. Fastsættelse af dato for næste møde

Næste møde er den 19/3-26 kl. 19-21 i Vesterbos lokale. Alice kontakter Judith da hun skal deltage i mødet den første halve time.

9. Eventuelt.

Rasmus orienterede om at KAB har orienteret Vesterbo (Absalonsgade) om at affaldsskakter til restaffald skal lukkes. Det viser sig nu at dette måske ikke er aktuelt længere, da det viser sig, at arbejdsforholdene for renovationsfolkene er OK, da der er godkendte lifte til at køre affaldscontainere op. Rasmus følger sagen.